
Zápis č. 8/9/2011 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
29. septembra 2011 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Dóra Hushegyiová, Michal Jesenko, Martin 
Kabát, Miroslav Kollár, Vladimír Slovák, Vladimír Talian 
Ospravedlnená: Ildikó Nagy 
Hostia: Miloslava Zemková – generálna riaditeľka RTVS (ďalej len „GR RTVS“) 
Andrej Miklánek – riaditeľ Sekcie programu STV 
Ing. Peter Ondro – štatutárny zástupca GR RTVS pre STV a riaditeľ Sekcie ekonomiky  
Miesto konania: Bratislava, Mýtna 1, zasadačka GR RTVS  
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS M. Kollár. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. 
 
M. Kollár dal hlasovať o programe rokovania ako o celku: 
Uznesenie č. 58/2011: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1.  Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2.  Voľba podpredsedu Rady RTVS. 
3.  Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
4.  Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o personálnych zmenách v manažmente RTVS; 
b) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 

RTVS; 
c) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a informácia o verejných 
obstarávaniach; 

d) rôzne. 
5.  Návrh Koncepcie riadenia a rozvoja RTVS – programová časť (spravodajca M. Antol) 
6.  Návrh koncepcie zmluvy so štátom na rok 2012 (spravodajca V. Talian) 
7.  Návrh novely Štatútu a rokovacieho poriadku Rady RTVS (spravodajca M. Kollár)  
8.  Návrh štatútu stáleho kontrolného orgánu Rady RTVS a plánu kontrolnej činnosti Rady 

RTVS v zmysle par. 8 ods. 1 písm. b) (spravodajca M. Kabát)  
9.  Sťažnosti a podnety. 
10.  Rôzne 

a) Korešpondencia. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy /    
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2.  Voľba podpredsedu Rady RTVS 
M. Kollár uviedol, že ako už informoval členov Rady RTVS, 14.9.2011 sa vzdal členstva 
v Rade RTVS a zároveň aj funkcie podpredsedu Rady RTVS A. Miklánek, o čom aj 
informoval predsedu NR SR. Informoval, že už bola vyhlásená výzva na voľbu nového člena 
Rady RTVS. Vzhľadom na to, že Rada RTVS má len dvoch funkcionárov, považuje za 
potrebné, aby bol zvolený podpredseda Rady RTVS ešte pred dovolením nového člena rady. 
M. Kollár dal priestor na predkladanie návrhov na obsadenie funkcie podpredsedu Rady 
RTVS: 
M. Antol navrhol M. Jesenka. 
M. Jesenko prijal kandidatúru. 
Nebol navrhnutý žiadny iný kandidát na funkciu podpredsedu Rady RTVS. 
Členovia Rady RTVS zvolili D. Hushegyiovú a M. Kabáta za overovateľov voľby. 
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Zápis z tajného hlasovania voľby podpredsedu Rady RTVS 29.9.2011: 
Počet vydaných hlasovacích lístkov: 7 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 7 
M. Jesenko: 7 platných hlasov 
Overovatelia voľby: D. Hushegyiová, M. Kabát 
 
M. Kollár informoval o výsledku voľby podpredsedu Rady RTVS a predložil návrh na 
uznesenie: 
Uznesenie č. 59/2011: 
Rada RTVS v zmysle par. 14 ods. 4 písm. a) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS zvolila za 
podpredsedu Rady RTVS na funkčné obdobie 2 roky JUDr. Michala Jesenka.   
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3.  Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
M. Kollár informoval členov Rady RTVS o stave plnenia jednotlivých uznesení rady. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 60/2011: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia: 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

12. Plní sa priebežne Harmonogram predkladania materiálov 
vyplývajúcich zo zákona o RTVS 

16. Plní sa priebežne Zvolávanie zasadnutí rady 
22. Plní sa priebežne  

27. 
Úloha trvá, vyhodnotí sa po 
prípadnom podpísaní dodatku 
č. 3. Zmluvy so štátom 

 

45. Plní sa priebežne Odpredaj rekreačných zariadení 

46. Splnené Inštalovaní zástupcovia Rady RTVS do DK 
RTVS s.r.o. 

47. Úloha trvá, vyhodnotí sa 
priebežne Diskusia o regionálnych štúdiách 

51. Nevyhodnocuje sa.  
52. Nevyhodnocuje sa.  
53. Nevyhodnocuje sa.  
54. Nevyhodnocuje sa.  

55. 
Plní sa, termín predloženia 
správy sa posúva na 11. 10. 
2011 

 

56. 

Časť A (predseda Rady 
RTVS: splnené 
Časť B (GR RTVS): vyhodnotí 
sa po uplynutí termínu (10. 11. 
2011) 

Predseda Rady RTVS predložil správu NR SR, 
kde ju na zasadnutí Výboru KaM dňa 13. 9. 
odprezentoval. 

57. Splnené Bolo vypracované stanovisko s rozhodnutím 
Rady RTVS a zaslané žiadateľovi. 

 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy /   
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Uznesenie bolo prijaté. 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  
a. informácia o personálnych zmenách v manažmente RTVS 
M. Zemková informovala, že za ostatné obdobie prišlo k zmenám v manažmente RTVS. 
Uviedla, že posilnila program o programového riaditeľa pre STV - A. Miklánka. Ľ. Machaj 
ostáva programovým riaditeľom pre SRo. Skonštatovala, že z dôvodu, aby programoví 
riaditelia neboli zaťažovaní v čase jej neprítomnosti administratívnymi záležitosťami sa udiala 
zmena aj na poste štatutára pre SRo, kde Ľ. Machaja nahradila D. Vašinová. Štatutárnym 
zástupcom pre STV ostáva P. Ondro. Ďalej informovala, že riaditeľkou Sekcie komunikácie 
sa 1.10. stane L. Čarná, s tým, že Ľ. Černák sa vracia späť do Medie RTVS, kde bude mať 
na starosti predaj reklamného času SRo.  
b. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
P. Ondro informoval, že príjmy RTVS za prvých 8 mesiacov boli 50,86 mil. €, kým plán bol  
75,1 mil. €, čiže príjmy sú vo výške 67,7 %. Výdavky sú vo výške 59,421 mil. € oproti plánu 
104,166 mil. €, čo je 57 % z ročného plánu. Skonštatoval, že plánovaný schodok schválený 
Radou RTVS je 5,4 mil. € a dosiahnutý je prebytok 6,6 mil. €. Zatiaľ to podľa neho vyzerá, že 
by sa mohol podariť dosiahnuť vyrovnaný hospodársky výsledok. V organizačnej zložke SRo 
sú príjmy 15,2 mil. €, oproti plánu 22,5 mil. €, čo je 67,6 % a výdavky sú vo výške 19,22 mil. 
€, oproti plánu 29,5 mil. €, čo je 65 %. Schodok je plánovaný na 191 tis. € a dosiahnutý je 
schodok vo výške 296 tis. €. V organizačnej zložke STV sú príjmy na úrovni 67,7 % 
a výdavky sú na úrovni 53 % vo výške 40,2 mil. € a je dosiahnutý prebytok vo výške 6,9 mil. 
€, oproti plánovanému schodku 5,2 mil. €. Informoval, že v spolupráci s MK SR a MF SR sa 
pripravuje materiál na rokovanie vlády SR na čiastočné oddlženie RTVS. 
M. Zemková informovala, že v rámci programovej služby nabehli SRo aj STV na jesennú 
programovú štruktúru.  
A. Miklánek doplnil, že ambíciou jesennej programovej štruktúry STV je stabilizovať 
výkonnosť oboch programov a vytvoriť predpoklady na postupný nárast v neskorších 
obdobiach. Zákonné programové povinnosti sú podľa neho plnené bezozbytku. 
M. Kollár dal priestor na reakciu členom Rady RTVS: 
M. Kollár sa spýtal na výpadok webovej stránky STV, ktorý trval takmer 4 dni a ako sa dá 
vyhýbať takýmto výpadkom, resp., aby netrvali tak dlho. 
M. Zemková uviedla, že STV sa drobí pod rukami a toto bol jeden zo symptómov. Na 
odstránení poruchy, ktorá bola spôsobená mimo územia STV pracovali všetci administrátori 
celý víkend a spustili to. Pokiaľ RTVS nemá vlastné zariadenia, na ktorých tie stránky bude 
držať, tak nemôže ručiť za nič. Ide podľa nej o 10 serverov, ktoré sú rôznymi spôsobmi 
poprepájané s rôznymi externými firmami. Informovala, že sa stavia nový systém a RTVS si 
zapožičia nový server. 
c. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a informácia o verejných obstarávaniach  
M. Zemková odprezentovala predložený materiál o prebiehajúcich verejných obstarávaniach. 
M. Kollár požiadal o bližšie vysvetlenie zmluvy na rozšírenie Provysu pre SRo formou 
rokovacieho konania bez zverejnenia za 320 tis. € a dodatku k zmluve so spoločnosťou GTS 
uzatvorenom na 48 mesiacov a s objemom od 70 tis do 140 tis. €. V tejto súvislosti ho 
zaujímalo, či to nebolo potrebné znovu obstarávať a či sa to mohlo realizovať formou 
dodatku. 
M. Zemková odpovedala, že Provys je plánovací, riadiaci, kontrolný a vykazovací systém, na 
ktorom beží STV. Ide o sofistikovaný software, ktorý eviduje všetky vstupy do programu vo 
vzťahu k rozpočtu. SRo však funguje na inom systéme a je nevyhnutné zaviesť jeden 
plánovací systém. Vzhľadom na to, že Provys vie rozšíriť svoju funkcionalitu aj na rozhlas, 
tak rozhodla, že sa bude používať Provys. K zmluve s GTS uviedla, že zavedením jedného 
dátového prepojenia SRo a STV a odstránením cca 20-tich zmlúv malých plnení, vie RTVS 
znížiť náklady na dátové zdroje o 100 tis. € ročne. Toto bola podľa nej hlavná motivácia. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 61/2011: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
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Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  
V. Talian / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
M. Kollár informoval, že v rámci tohto bodu sa ešte prerokujú predložené návrhy na 
prenájom nehnuteľného majetku RTVS. 
M. Zemková odprezentovala predložený materiál a bližšie informovala o jednotlivých 
prenájmoch. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 62/2011: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
Nájomca:  AS Selecta s.r.o. 
- Predmet nájmu: nájom nebytového  priestoru, ktorý sa nachádza na Mýtnej ul. č. 1, 

Bratislava,  o výmere 2,5 m2  

Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme zo dňa 5.11.2010 rieši: 
- predĺženie doby nájmu do 30.9.2012  

Nájomca:  Laser Dent s.r.o. 
- Predmet nájmu: nájom nehnuteľnosti (pozemku), ktorá sa nachádza na  parcele 

č.7785/5, kat. územie Bratislava – Staré mesto, vjazd zo Žilinskej ul., miesta so 
značením č. 3, 4, o výmere 16 m2  

Dodatok č. 2 k Zmluve o nájme zo dňa 15.10.2010 rieši: 
- predĺženie doby nájmu do 30.9.2012.  
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. rôzne 
M. Kollár navrhol, aby sa v rámci tohto bodu prerokoval predložený materiál „Východiská 
k návrhu rozpočtu nákladov a výnosov RTVS na rok 2012“. 
M. Zemková informovala, že v období od ostatného zasadnutia sa P. Ondro zúčastnil na 
zasadnutí finančnej skupiny EBU. Osobne sa zúčastnila rokovania Výboru NR SR pre kultúru 
a médiá.  
P. Ondro bližšie informoval o predloženom materiáli týkajúcom sa východísk rozpočtu, ktorý 
uvádza základné parametre: 
 v € návrh 2012 (A) 
Spotrebované nákupy 4 237 546 
Služby 50 834 153 
Osobné náklady 24 353 616 
Ostatné náklady 14 094 800 
NÁKLADY SPOLU 93 520 115 

  návrh 2012 (A) 
Poplatky za službu verejnosti 73 610 513 
Reklama, teleshopping, sponzoring 4 300 000 
Dotácie a zmluva so štátom 14 000 000 
Ostatné výnosy 1 609 602 
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VÝNOSY SPOLU 93 520 115 

HOSPODÁRSKY VÝSLEDOK 0 
 
Upozornil, že existuje prognóza dcérskej spoločnosti Media RTVS, s.r.o, ktorá predpokladá 
pokles príjmov z reklamy oproti výhľadu na rok 2011 o 1,2 mil. €. Odhadované výnosy 
z reklamy by boli len na úrovni len 3,1 mil.€.  
M. Zemková uviedla, že rozpočet je stavaný na zámere racionálne udržať všetky vitálne 
funkcie RTVS. Podľa doterajších prepočtov je potrebné preinvestovať do technológií 80 mil. 
€ v priebehu 5 rokov. 
M. Kollár poznamenal k očakávaniam od programu, že len STV samotná minula za rok 2010 
97 mil. € a teraz je diskusia o tom, že STV spolu so SRo budú mať o 4 mil. € menej. Spýtal 
sa, v akom stave je momentálne RTVS pokiaľ ide o počet zamestnancov. 
M. Zemková odpovedala, že momentálne má RTVS 1400 zamestnancov, ale končí sa 
hromadné prepúšťanie, otvára sa kolektívna zmluva a všetky ďalšie tituly na prepúšťanie 
zamestnancov už nemôžu byť organizačná zmena, ale racionalizácia organizácie práce. 
Upozornila, že sa neskončilo s prepúšťaním, pretože sa spúšťajú výberové konania na 
autodopravu, správu budov a na iné činnosti, ktoré sa dajú zabezpečiť lacnejšie z externého 
prostredia a potom by boli nadbytoční zamestnanci prepustení. 
M. Antol by privítal rozčlenenie údajov na organizačné zložky SRo a STV už v týchto 
východiskách rozpočtu. 
M. Zemková odpovedala, že v roku 2012 už nemôže byť rozpočet rozčlenený na SRo a STV, 
ale balík určený na program, ekonomiku a pod. sa delí pomerom 70 ku 30, pretože stále sú 
výstupy rôzne a nedajú sa spojiť.  
D. Hushégyiová sa spýtala, či by sa prípadné prepúšťanie týkalo aj SRo aj STV. 
M. Zemková odpovedala, že určite. 
M. Kabát uviedol, že vo svojom stanovisku k Správe o hospodárení a činnosti RTVS za I. 
polrok 2011 konštatoval vo vzťahu k rastu kapitálových výdavkov potrebu akejsi akcelerácie 
a poznamenal, že tým, že hospodárenie dosahuje dobré výsledky, tak sa otvára priestor na 
to, aby tento rast kapitálových výdavkov bol saturovaný práve odtiaľto. 
P. Ondro skonštatoval, že postupne sa pripravuje koncepčný proces na investície. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 63/2011: 
Rada RTVS berie na vedomie východiská k návrhu rozpočtu nákladov a výnosov RTVS na 
rok 2012 a žiada GR RTVS predložiť návrh rozpočtu RTVS na rok 2012. 
T: 30. 11. 2011 
Z: GR RTVS 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Návrh Koncepcie riadenia a rozvoja RTVS – programová časť 
M. Zemková odprezentovala predložený materiál, kde sa v dôvodovej správe okrem iného 
konštatuje: 
„Táto Koncepcia rozpracúva programové tézy Projektu, realizáciu navrhovaných zmien, 
načrtli sme v nej aj nevyhnutný technický a technologický rozvoj. Preto na jej tvorbe 
participovali riaditelia Sekcie programu RTVS spolu s manažérmi programových služieb a 
tvorivých centier (predložený materiál – prvá časť) riaditeľ Sekcie strategického rozvoja a 
techniky spolu s manažérmi a odborníkmi v tejto oblasti (druhá časť, pripravovaná na 
októbrové zasadnutie Rady RTVS) . Ostatné oblasti činnosti RTVS majú voči programu 
výkonný alebo podporný charakter (sekcie výroby, ekonomiky, komunikácie, generálneho 
riaditeľa a ľudských zdrojov). Spôsob riadenia samotnej inštitúcie, rozpracovanie etáp fúzie a 
kritické momenty zlúčenia oboch inštitúcií sú dostatočne komplexne pomenované a 



Strana 6 z 11 
 

popísané priamo v Projekte, ich realizácia je podmienená zákonnými predpokladmi (spôsob 
financovania, zostavovanie rozpočtov, nakladanie s majetkom verejnoprávnej inštitúcie) a 
podriadená priamej schvaľovacej kompetencii Rady RTVS.  Z tejto koncepcie budú následne 
vychádzať konkrétne projekty:  programové  štruktúry,  akvizičné projekty a výrobné plány na 
jednotlivé kalendárne roky,  projekty strategických technických a technologických riešení a 
plány verejných obstarávaní.“ 
K oblasti poskytovania rozhlasových služieb uviedla, že sa počíta s rovnakým rozsahom ako 
doteraz. Rozhlas by si mal udržať svoj doterajší trend – vysokú dôveryhodnosť a stabilná 
poslucháčska základňa. 
A. Miklánek odprezentoval programovú časť týkajúcu sa STV. Za kľúčovú prioritu považuje 
vybudovanie funkčného webu, cez ktorý sa budú dať osloviť aj mladí diváci. Pre programovú 
službu Jednotka bude najväčšou prioritou vybudovanie spravodajského programového 
bloku, ktorý sa bude vysielať medzi 19,00 h. až 20,00 h. Obsahové zmeny sa začnú 
prejavovať už v januári – februári roku 2012. Ďalej bude potrebné stabilizovať „prime-
timeovú“ ponuku. Dvojka má ako prioritu udržať štruktúru, v ktorej sa bude divák orientovať 
a vysielať kvalitné dokumenty a kvalitnú publicistiku. Uviedol, že veľmi silný na Dvojke bude 
v roku 2012 šport.  
M. Antol, ako spravodajca tohto bodu, okrem iného uviedol, že predložený materiál dáva 
predstavu o napredovaní RTVS v oblasti programu a prezentuje program ako dominantnú 
časť RTVS. Koncepcia rešpektuje zákonný rámec, v ktorom sa RTVS pohybuje a dáva dôraz 
na verejný záujem vysielania. Skonštatoval, že by bolo užitočné viac zapájať regionálne 
štúdiá do všetkých programových formátov. Vidí neproporčné venovanie sa jednotlivým 
témam, nevyvážené pomery jednotlivých programových služieb a jednotlivých organizačných 
zložiek. RTVS sa podľa neho málo venuje dramatickej tvorbe a regionálnym štúdiám 
a neproporčne viac je priestor pre národnostné vysielanie. Vidí reálne kroky spájania 
v jednotlivých regionálnych štúdiách, ale nevidí reálne kontúry spájania v Bratislave. Nevie, 
či je vhodný krok vysielať večerné správy od 19,00 h. Je to podľa neho postavené voči obom 
komerčným staniciam a bude si to vyžadovať dostatok techniky, redaktorov a kameramanov 
a nevie, či práve termín od 1.1.2012 je reálny. Privítal by viac venovaniu sa oblasti kultúry 
a divadla. Spýtal sa, ako sa bude vyvíjať komunikácia s verejnosťou a divákmi. Hodilo by sa 
podľa neho jasnejšie terminovanie plánovaných úloh. Spýtal sa, či je vízia do budúcna, či 
bude mať STV do budúcna Trojku alebo Štvorku. 
M. Zemková uviedla, že regionálne štúdiá nie sú samostatnými programovými službami, ale 
pracoviskami RTVS. Len v oblasti rozhlasového vysielania majú vlastnú platformu na 
vysielanie a aj ju spolu plnia. RTVS počíta s ich tvorivým a výrobným potenciálom. Kultúra na 
Dvojke podľa nej nechýba a predložený materiál je len koncepcia, nie o realizačný plán. 
Rovnako to platí pri komunikácii, ide podľa nej o rozvoj programu a komunikáciu rieši 
samostatná sekcia.  
A. Miklánek skonštatoval, že si uvedomuje, že pri spravodajstve o 19,00 ide oproti 
najsilnejšia spravodajská relácia na Slovensku. Táto zmena umožní RTVS naplno využiť 
svoje konkurenčné výhody, napríklad regionálne zastúpenie. Primárne sa ide riešiť obsah 
a nie je v možnostiach riešiť okamžite nové štúdio a pod. Verí tomuto rozhodnutiu. 
V. Slovák si nemyslí, že ísť do konkurencie je nesprávne, ale je potrebné postaviť 
alternatívu, ktorá bude mať iné priority. Je potrebné to podľa neho postaviť na dostatočných 
a kvalitných informáciách a na rozšírení správ z oblastí, ktoré nie sú pre komerčné televízie 
zaujímavé. Spýtal sa, ako to je s logami a značkami programových služieb. 
M. Zemková skonštatovala, že nová inštitúcia nemá svoje logo. Informovala, že bol prijatý 
nový logotyp pre RTVS ako vysielateľa, aby sa mohlo používať na drobných veciach ako sú 
obálky a vizitky. Popritom fungujú logá samostatných organizačných zložiek SRo a STV. 
Príde však podľa nej deň, kedy bude treba priznať, že nie STV je vysielateľ, ale RTVS. Je na 
zváženie ako naložiť s rozhlasovými programovými službami, ktoré majú každá svoj vlastný 
názov.  
D. Hushegyiová sa spýtala, či existuje nejaká analýza alebo výskum, podľa ktorého sme 
vybrali pre televízne noviny najväčšiu konkurenciu o 19,00 h. a či silný šport na Dvojke 
nespôsobí stratu Večerníčka. 
A. Miklánek odpovedal, že čas o 19,00 h. bol vybratý preto, lebo je zámer postaviť silný 
robustný spravodajský blok, aby STV mohla využiť svoje najväčšie výhody, t.j. venovať 
správam dostatočne veľký priestor a ísť do hĺbky. Ku športu uviedol, že silný rok myslel tak, 
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že sú v jeden rok OH, ME vo futbale a MS v hokeji. Skonštatoval, že bude snaha zachovať 
stabilné vysielacie bloky, ale šport bude mať na to vplyv. 
V. Talian sa spýtal, či je možné naplniť deklarovanú ambíciu spravodajstva ako výkladnej 
skrine RTVS v takom personálnom zložení v akom sa odohráva teraz. Predpokladá, že to 
bude chcieť aj väčší ľudský potenciál z pohľadu počtu aj z pohľadu kvality. 
A. Miklánek uviedol, že prvou ambíciou je predstaviť ucelenú víziu rozvoja spravodajstva 
pracovníkom redakcií, ktorých sa to dotýka a získať ich pre túto víziu. Ak sa ukáže, že 
z dôvodov, ktoré pomenoval V. Talian to nie je možné, tak sa to bude riešiť. Myslí si však, že 
v spravodajstve pracujú šikovní ľudia, len ich treba získať pre túto víziu. 
M. Zemková doplnila, že je to otázka získania ľudí pre projekt a motivovania.  
M. Antol sa spýtal, keďže je v pláne od roku 2012 prejsť s niektorými programami z Rádia 
Slovensko na Rádio Regina, o aké programy ide a či je preskúmaný dopad tohto kroku. 
M. Zemková odpovedala, že ide o špecializované typy najmä dramatického charakteru. 
M. Kollár sa spýtal, do akej miery sú obsahové zámery napasované na reálne finančné, 
technologické a personálne možnosti RTVS. Ďalej sa spýtal, či správne chápe, že web bude 
fungovať ako samostatná programová služba aj s vlastnými formátmi, ktoré nebudú šírené 
inými kanálmi, aj s tým, že tí ľudia, ktorí pripravujú program pre televízne a rozhlasové 
vysielanie budú venovať časť svojej kapacity aj obsahu webu. Zaujímal sa o to, v akom 
štádiu je RTVS v rokovaniach o využití zdrojov na digitalizáciu archívov, najmä televíznych. 
M. Zemková odpovedala, že tento dokument rešpektuje techniku a technológiu RTVS. 
K ľudským zdrojom uviedla, že nebude zverejňovať manažérske know-how. K webu uviedla, 
že bude musieť vzniknúť prípravný tím, ktorý sa bude webom zaoberať. Digitalizáciu 
považuje za komplexný problém, ktorým sa zaoberá najmä MK SR a iné úradnícke zložky. 
Informovala, že je pripravená zmluva o partnerstve, kde vzhľadom na nevysporiadané otázky 
autorských práv a vlastníctva zdigitalizovaných nosičov má isté problémy. Skonštatovala, že 
financie nepôjdu RTVS, ale bude len partnerom Slovenského filmového ústavu, ktorý má 
digitalizovať tisíc kusov, kým RTVS bude digitalizovať 37 000 kusov. Uviedla, že aj v prípade, 
že sa nebudú dať použiť európske zdroje, tak to RTVS spustí vo vlastných kapacitách 
s vlastným rozpočtom. 
M. Kollár skonštatoval, že tento bod sa ukončí bez návrhu na uznesenie, keďže sa 
prerokovala zatiaľ len prvá časť koncepcie. 
 
6. Návrh koncepcie zmluvy so štátom na rok 2012 
M. Zemková odprezentovala predložený materiál. Informovala, že k zmene zmluvy so štátom 
prišlo preto, lebo nový zákon o RTVS uvádza jednu zmluvu so štátom a doteraz mal SRo aj 
STV svoju zmluvu so štátom, ktoré boli nekompatibilné.  
V. Talian, ako spravodajca tohto bodu, uviedol, že to, že v dodatkoch nie sú konkretizované 
tituly len víta, pretože v minulosti to robilo problémy. Za podstatný považuje spôsob akým sú 
delené peniaze, t.j. 11 ku 3. Zdá sa mu, že je to krok správnym smerom, otázka je, ako bude 
akceptovaný druhou stranou. 
M. Kollár dal priestor pre členov Rady RTVS: 
M. Kollár rovnako ocenil zmenu filozofie, pretože doterajšia cesta dodatkov na konkrétne 
tituly bola zväzujúca.  
M. Antol sa spýtal, či nie je obava, že sa nevyužijú všetky finančné prostriedky, keďže stupeň 
prípravy projektov, ak sú presnejšie formulované je iný, ako takto všeobecne koncipované 
rozdelenie do sociálnych a nie žánrových oblastí. 
M. Zemková odpovedala, že to nie sú sociálne kategórie, ale je to presná citácia zo zákona 
č. 308/2000. Bolo to jediné, o čo sa dalo oprieť. Uviedla, že po podpise tohto dodatku sa dajú 
súbehy uverejniť na webovej stránke a bude sa dať sledovať kto sa prihlásil, kedy sa 
prihlásil, v akom štádiu je výberové konanie, ako sa o ňom rozhoduje, kedy bolo ukončené 
a pod. skôr než sa zverejní zmluva.  
A. Miklánek doplnil, že prvým krokom bude to, že sa zverejnia informácie o všetkých 174 
námetoch a každý, kto podal námet sa bude môcť pozrieť, či je jeho námet zaevidovaný 
a kedy a ako sa o ňom rozhodne.  
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 64/2011: 
Rada RTVS v zmysle par. 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS prerokovala 
návrh zmluvy o obsahoch, cieľoch a zabezpečení služieb verejnosti v oblasti televízneho 
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a rozhlasového vysielania na roky 2012 – 2016 a dodatok č. 1 k tejto zmluve na rok 2012 
a odporúča GR RTVS predložiť Ministerstvu kultúry SR túto zmluvu vrátane dodatku č. 1 
v tomto znení. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Návrh novely Štatútu a rokovacieho poriadku Rady RTVS 
M. Kollár odprezentoval materiál, ktorý bol predložený s nasledujúcou dôvodovou správou: 
„Pri prerokúvaní návrhu prvého Štatútu Rady RTVS v marci tohto roka sme spolu so 
zákonodarcom skonštatovali, že vzhľadom na to, že ide o prvý štatút kontrolného orgánu 
novej inštitúcie a aj vzhľadom na niektoré nevyjasnené otázky, by bolo vhodné sa k jeho 
zneniu vrátiť po polroku jeho napĺňania a navrhnúť prípadné zmeny a doplnenia. 
Okrem opravenia legislatívno-technických nedostatkov štatútu na základe doterajšej praxe 
navrhujeme doplniť a upraviť Štatút Rady  RTVS o ustanovenia, ktorých cieľom je 
zabezpečiť: 
1. lepšie priebežné informovanie členov Rady RTVS o procesoch, ktoré sa realizujú 

v RTVS; 
2. zvýšenie informovanosti o zmluvách uzatváraných v RTVS; 
3. zjednodušenie spôsobu rokovania Rady RTVS 
Ad 1: 
Navrhujeme vrátiť sa k praxi, ktorá fungovala pri Rade Slovenskej televízie, ktorej členovia 
dostávali na vedomie informáciu o rozhodnutiach generálneho riaditeľa STV a tiež zápisy 
z porád kolégia generálneho riaditeľa STV, čo zabezpečilo dostatočný prísun operatívnych 
informácií členom Rady STV o dianí v danej inštitúcii a ušetrilo čas a energiu na strane rady 
aj GR STV. 
Ad 2: 
Navrhujeme sa vrátiť k ustanoveniu, ktoré bolo platné do 31. 12. 2010, zvýšiť však hranicu 
finančného plnenia zmlúv, o ktorých má GR RTVS informovať radu na 10 000 eur. Od 1. 1. 
2011 sú síce všetky zmluvy zverejňované, vzhľadom na spôsob ich zverejňovania je však 
takáto informácia pre členov rady neprehľadná a bez výpovednej hodnoty, preto navrhujem 
návrat k predchádzajúcej praxi, ktorá členom rady zabezpečí dostatočnú informovanosť 
o významnejších zmluvných vzťahoch, do ktorých vstúpila RTVS a zároveň (vzhľadom na 
zvolenú hranicu a z nej vyplývajúci počet zmlúv) administratívne nezaťaží sekciu GR RTVS. 
Ad 3: 
Na základe doterajšej praxe navrhujeme zjednodušiť rokovací poriadok rady v časti 
upravujúcej rozpravu, aby sa zjednodušila diskusia na rokovaniach rady.“ 
M. Kollár dal priestor pre členov Rady RTVS: 
V. Talian uviedol, že ako člen komisie dal úplne iný návrh a nevie, aký bol problém pri 
dodržiavaní súčasného modelu – otázky, doplňujúce otázky, rozprava. Tento model sa podľa 
neho osvedčil aj v minulosti na Rozhlasovej rade. S ostatnými úpravami nemá problém. 
M. Kollár vysvetlil, že celá zmena smerovala k tomu, že sa mu zdá lepší voľnejší model 
diskusie v rámci prerokovávania jednotlivých bodov. 
M. Jesenko rovnako pochopil tento návrh ako zjednodušenie diskusie a ak by vadilo, že 
niekto môže vystúpiť maximálne trikrát, tak sa to dá nahradiť slovom viackrát s tým, že sa 
ponechá maximálny celkový čas na vystúpenia. Upozornil, že sa zabudlo na GR RTVS 
a podľa tohto návrhu by nemohla vystúpiť.  
M. Kollár navrhol, aby sa doplnila veta: „v rozprave môže vystúpiť aj GR RTVS“. 
V. Talian sa spýtal, v čom vadí súčasný model rokovacieho poriadku. 
M. Kollár uviedol, že ak by sa rokovalo podľa súčasného rokovacieho poriadku, tak by sa 
členovia Rady RTVS viac sústredili na pravidlá ako na obsah diskusie a rokovanie by bolo 
rigidné. Nové pravidlá s voľnou diskusiou s poistkou proti tomu, aby niekto mohol blokovať 
rokovanie nekonečnými vystúpeniami, sa mu zdajú lepšie. 



Strana 9 z 11 
 

M. Zemková uviedla, že považuje za zbytočnú administratívnu záťaž, aby členovia Rady 
RTVS dostávali informácie o rozhodnutiach GR RTVS, keď sú uverejňované vo vestníku, 
ktorý majú sprístupnení členovia rady. Rovnako považuje za administratívnu záťaž robiť 
rešerš z už zverejnených zmlúv na vládnom vestníku a poskytovať zápisy z rokovaní 
výkonnej rady.  
M. Kollár zosumarizoval jednotlivé návrhy a dal o nich hlasovať: 
- návrh V. Taliana nemeniť pôvodné body č. 5, 6, 7 a 8 rokovacieho poriadku a doplniť 
doplňujúce otázky. Návrh nebol schválený. 
- návrh M. Jesenka, zmeniť v čl. 8 bod 5 rokovacieho poriadku, aby mohol člen Rady RTVS 
vystúpiť namiesto trikrát viackrát v rozprave. Návrh bol schválený. 
- návrh M. Kollára navrhol v tom istom bode doplniť vetu „v rozprave môže vystúpiť aj GR 
RTVS“. Návrh bol schválený. 
- návrh M. Kollára z čl. 7 bod 2 štatútu vynechať časti, že Rada RTVS dostáva na vedomie 
informáciu o zásadných rozhodnutiach vydaných generálnym riaditeľom RTVS. Návrh bol 
schválený. 
 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 65/2011: 
Rada RTVS schvaľuje Návrh novely Štatútu Rady RTVS a ukladá predsedovi rady RTVS, 
aby ho predložil Výboru NR SR pre kultúru a médiá a predsedovi NR SR.  
T: 6. 10. 2011 
Z: predseda Rady RTVS 
 
Za: 6 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák / 
Proti: 1 / V. Talian /      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Návrh štatútu stáleho kontrolného orgánu Rady RTVS a plánu kontrolnej 

činnosti Rady RTVS v zmysle par. 8 ods. 1 písm. b) 
M. Kollár uviedol materiál s dôvodovou správou: 
„Rada RTVS v zmysle par. 8 ods. 1 písm. b) zákona č. 532/2010 Z. z. o Rozhlase a televízii 
Slovenska „dohliada na hospodárnosť, efektívnosť a účelnosť nakladania s verejnými 
prostriedkami Rozhlasu a televízie Slovenska...“.  
1. Na tento účel navrhujeme uznesením zriadiť stály kontrolný orgán Rady RTVS pod 
názvom Dozorná komisia Rady RTVS, ktorý bude zložený z členov rady zvolených za oblasti 
práva a ekonómie. 
2. Zároveň navrhujeme schváliť Rokovací poriadok Dozornej komisie Rady RTVS, podľa 
ktorého bude Dozorná komisia pracovať. 
3. K plánu kontrolnej činnosti: 
Keďže sa v prvom polroku 2011 rada primárne venovala úlohám, ktoré jej vyplývali zo 
zákona v súvislosti so vznikom novej inštitúcie od 1. 1. 2011 (schvaľovanie dokumentov 
a materiálov vyplývajúcich zo zákona nevyhnutných pre chod novej inštitúcie), považujeme 
za vhodné a potrebné, aby v druhom polroku 2011 rada venovala pozornosť tiež realizácii 
svojej kontrolnej zodpovednosti vo vzťahu k efektívnosti a účelnosti nakladania s verejnými 
prostriedkami v RTVS.  
Keďže táto kontrolná činnosť by mala mať konkrétne parametre, na ktorých sa zhodne rada 
ako kolektívny orgán, predkladáme návrh obsahu kontrolnej činnosti rady v zmysle 
citovaného paragrafu zákona o RTVS do konca roka 2011. 
Schválenie takéhoto plánu kontrolnej činnosti samozrejme nijako nebráni zaradeniu ďalších 
bodov kontroly ad hoc podľa potreby alebo podľa aktuálnych podnetov členov rady. 
Z pohľadu návrhu konkrétnej kontrolnej činnosti sa návrh zameriava na:  
• aktuálne problémy (účelnosť a efektivita nákupu IT),  
• oblasti, kde vznikali problémy v minulosti (centrálny register zmlúv) 
• oblasti, kde kvôli časovému aspektu nemáme aktuálne informácie (rámcové zmluvy 

uzavreté pred 1. 1. 2011 v STV a SRo – v čase, keď ešte nebolo povinné zverejňovanie 
zmlúv, ktorých platnosť trvá),  
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• všeobecné okruhy týkajúce sa transparentnosti fungovania RTVS – dodržiavanie 
ustanovení zákona o VO, spôsob zverejňovania zmlúv, faktúr a objednávok.“ 

 
M. Kabát, ako spravodajca tohto bodu, prečítal svoje stanovisko: 
„Návrh na zriadenie stáleho kontrolného orgánu Rady RTVS a plánu kontrolnej činnosti Rady 
RTVS je predkladaný rešpektujúc zákonné požiadavky na činnosť rady, ktoré sú obsiahnuté 
v zákone o RTVS, ktorý okrem iného hovorí aj o tom, že Rada RTVS dohliada na 
hospodárnosť, efektívnosť a účelnosť nakladania s verejnými prostriedkami inštitúcie. 
Zriadenie stáleho kontrolného orgánu Rady RTVS umožní zintenzívniť a zefektívniť činnosť 
rady, ale aj prehĺbiť spoluprácu s manažmentom, a to v čase, kedy väčšina hlavných úloh 
súvisiacich so vznikom novej inštitúcie bola splnená. Je nanajvýš žiaduce činnosť rady 
profilovať detailnejšie, sústreďovať sa na prevádzkové a hospodárske oblasti činnosti Rady 
RTVS a najmä na účelnosť a transparentnosť nakladania s verejnými prostriedkami 
v inštitúcii. DK sa bude hlbšie oboznamovať s prijímanými opatreniami manažmentu, bude sa 
snažiť byť konštruktívne kritická, bude postupovať v súlade s plánom kontrolnej činnosti, ale 
aj v širšom rozsahu, keď to bude potrebné. O výsledkoch svojej činnosti bude DK pravidelne 
informovať radu a bude navrhovať uznesenia rady. Návrh plánu kontrolnej činnosti, ktorý by 
dnes Rada RTVS mala odsúhlasiť je profilovaný najmä na riešenia aktuálnych 
hospodárskych a prevádzkových problémov. Plán kontrolnej činnosti bude pravidelne 
aktualizovaný a dopĺňaný v závislosti od potreby, resp. podľa podnetov členov rady. 
Predložený materiál vníma ako potrebný, časovo aktuálny a najmä konštruktívny 
a napomôže k efektívnejšej činnosti Rady RTVS.“ 
 
M. Kabát predložil návrhy na uznesenie a M. Kollár dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 66/2011: 
Rada RTVS schvaľuje v zmysle článku 3 odsek 21 Štatútu Rady RTVS vznik Dozornej 
komisie Rady RTVS ako stáleho kontrolného orgánu Rady RTVS, ktorého členmi sú členovia 
Rady RTVS zvolení za oblasť práva a ekonómie. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 67/2011: 
Rada RTVS schvaľuje Rokovací poriadok Dozornej komisie Rady RTVS a ukladá predsedovi 
Rady RTVS zabezpečiť jeho zverejnenie na webovom sídle RTVS. 
T: 6. 10. 2011 
Z: predseda Rady RTVS 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 68/2011: 
Rada RTVS schvaľuje Plán kontrolnej činnosti Rady RTVS v zmysle par. 8 ods. 1. písm. b) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS do konca roka 2011.  
T: priebežne 
Z: predseda Rady RTVS 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Sťažnosti a podnety 
M. Kollár zhrnul, že prišli sťažnosti a podnety, ktoré boli agendou buď Rady pre vysielanie 
a retransmisiu alebo GR RTVS a bolo im to aj preposlané a sťažovateľ bol o tomto postupe 
informovaný. 
 
10. Rôzne 
D. Hushegyiová chcela zagratulovať redaktorom relácie Reportéri, nakoľko už p. Šoth nie je 
riaditeľom SND, čo svedčí o tom, že tá relácia bola dobrá. 
M. Zemková informovala, že za túto reláciu čelí RTVS jednému trestnému oznámeniu 
a dvom podaniam na Radu pre vysielanie a retransmisiu. 
M. Kollár skonštatoval, že členovia Rady RTVS boli informovaní o došlej a odoslanej pošte. 
M. Zemková informovala o ocenení pre RTVS pri príležitosti 20. výročia založenia Úsmev 
ako dar. 
V. Talian uviedol, že by sa chcel vzdať členstva v komisii na posúdenie zmlúv konštituovanej 
uznesením Rady RTVS č. 55/2011. 
M. Kollár navrhol, aby sa členom komisie stal M. Kabát. 
M. Kabát vyslovil súhlas s členstvom v predmetnej komisii. 
Členovia Rady súhlasili s nominovaním M. Kabáta do komisie vytvorenej uznesením č. 
55/2011. 
M. Kollár poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
 
 
 
 
V Bratislave 04.10.2011. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
 
Miroslav Kollár 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk 



Zápis č. 8/9/2011 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
29. septembra 2011 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Dóra Hushegyiová, Michal Jesenko, Martin 
Kabát, Miroslav Kollár, Vladimír Slovák, Vladimír Talian 
Ospravedlnená: Ildikó Nagy 
Hostia: Miloslava Zemková – generálna riaditeľka RTVS (ďalej len „GR RTVS“) 
Andrej Miklánek – riaditeľ Sekcie programu STV 
Ing. Peter Ondro – štatutárny zástupca GR RTVS pre STV a riaditeľ Sekcie ekonomiky  
Miesto konania: Bratislava, Mýtna 1, zasadačka GR RTVS  
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS M. Kollár. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. 
 
M. Kollár dal hlasovať o programe rokovania ako o celku: 
Uznesenie č. 58/2011: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1.  Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2.  Voľba podpredsedu Rady RTVS. 
3.  Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
4.  Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o personálnych zmenách v manažmente RTVS; 
b) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 

RTVS; 
c) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a informácia o verejných 
obstarávaniach; 

d) rôzne. 
5.  Návrh Koncepcie riadenia a rozvoja RTVS – programová časť (spravodajca M. Antol) 
6.  Návrh koncepcie zmluvy so štátom na rok 2012 (spravodajca V. Talian) 
7.  Návrh novely Štatútu a rokovacieho poriadku Rady RTVS (spravodajca M. Kollár)  
8.  Návrh štatútu stáleho kontrolného orgánu Rady RTVS a plánu kontrolnej činnosti Rady 

RTVS v zmysle par. 8 ods. 1 písm. b) (spravodajca M. Kabát)  
9.  Sťažnosti a podnety. 
10.  Rôzne 

a) Korešpondencia. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy /    
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2.  Voľba podpredsedu Rady RTVS 
M. Kollár uviedol, že ako už informoval členov Rady RTVS, 14.9.2011 sa vzdal členstva 
v Rade RTVS a zároveň aj funkcie podpredsedu Rady RTVS A. Miklánek, o čom aj 
informoval predsedu NR SR. Informoval, že už bola vyhlásená výzva na voľbu nového člena 
Rady RTVS. Vzhľadom na to, že Rada RTVS má len dvoch funkcionárov, považuje za 
potrebné, aby bol zvolený podpredseda Rady RTVS ešte pred dovolením nového člena rady. 
M. Kollár dal priestor na predkladanie návrhov na obsadenie funkcie podpredsedu Rady 
RTVS: 
M. Antol navrhol M. Jesenka. 
M. Jesenko prijal kandidatúru. 
Nebol navrhnutý žiadny iný kandidát na funkciu podpredsedu Rady RTVS. 
Členovia Rady RTVS zvolili D. Hushegyiovú a M. Kabáta za overovateľov voľby. 
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Zápis z tajného hlasovania voľby podpredsedu Rady RTVS 29.9.2011: 
Počet vydaných hlasovacích lístkov: 7 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 7 
M. Jesenko: 7 platných hlasov 
Overovatelia voľby: D. Hushegyiová, M. Kabát 
 
M. Kollár informoval o výsledku voľby podpredsedu Rady RTVS a predložil návrh na 
uznesenie: 
Uznesenie č. 59/2011: 
Rada RTVS v zmysle par. 14 ods. 4 písm. a) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS zvolila za 
podpredsedu Rady RTVS na funkčné obdobie 2 roky JUDr. Michala Jesenka.   
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3.  Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
M. Kollár informoval členov Rady RTVS o stave plnenia jednotlivých uznesení rady. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 60/2011: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia: 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

12. Plní sa priebežne Harmonogram predkladania materiálov 
vyplývajúcich zo zákona o RTVS 

16. Plní sa priebežne Zvolávanie zasadnutí rady 
22. Plní sa priebežne  

27. 
Úloha trvá, vyhodnotí sa po 
prípadnom podpísaní dodatku 
č. 3. Zmluvy so štátom 

 

45. Plní sa priebežne Odpredaj rekreačných zariadení 

46. Splnené Inštalovaní zástupcovia Rady RTVS do DK 
RTVS s.r.o. 

47. Úloha trvá, vyhodnotí sa 
priebežne Diskusia o regionálnych štúdiách 

51. Nevyhodnocuje sa.  
52. Nevyhodnocuje sa.  
53. Nevyhodnocuje sa.  
54. Nevyhodnocuje sa.  

55. 
Plní sa, termín predloženia 
správy sa posúva na 11. 10. 
2011 

 

56. 

Časť A (predseda Rady 
RTVS: splnené 
Časť B (GR RTVS): vyhodnotí 
sa po uplynutí termínu (10. 11. 
2011) 

Predseda Rady RTVS predložil správu NR SR, 
kde ju na zasadnutí Výboru KaM dňa 13. 9. 
odprezentoval. 

57. Splnené Bolo vypracované stanovisko s rozhodnutím 
Rady RTVS a zaslané žiadateľovi. 

 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy /   
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Uznesenie bolo prijaté. 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  
a. informácia o personálnych zmenách v manažmente RTVS 
M. Zemková informovala, že za ostatné obdobie prišlo k zmenám v manažmente RTVS. 
Uviedla, že posilnila program o programového riaditeľa pre STV - A. Miklánka. Ľ. Machaj 
ostáva programovým riaditeľom pre SRo. Skonštatovala, že z dôvodu, aby programoví 
riaditelia neboli zaťažovaní v čase jej neprítomnosti administratívnymi záležitosťami sa udiala 
zmena aj na poste štatutára pre SRo, kde Ľ. Machaja nahradila D. Vašinová. Štatutárnym 
zástupcom pre STV ostáva P. Ondro. Ďalej informovala, že riaditeľkou Sekcie komunikácie 
sa 1.10. stane L. Čarná, s tým, že Ľ. Černák sa vracia späť do Medie RTVS, kde bude mať 
na starosti predaj reklamného času SRo.  
b. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
P. Ondro informoval, že príjmy RTVS za prvých 8 mesiacov boli 50,86 mil. €, kým plán bol  
75,1 mil. €, čiže príjmy sú vo výške 67,7 %. Výdavky sú vo výške 59,421 mil. € oproti plánu 
104,166 mil. €, čo je 57 % z ročného plánu. Skonštatoval, že plánovaný schodok schválený 
Radou RTVS je 5,4 mil. € a dosiahnutý je prebytok 6,6 mil. €. Zatiaľ to podľa neho vyzerá, že 
by sa mohol podariť dosiahnuť vyrovnaný hospodársky výsledok. V organizačnej zložke SRo 
sú príjmy 15,2 mil. €, oproti plánu 22,5 mil. €, čo je 67,6 % a výdavky sú vo výške 19,22 mil. 
€, oproti plánu 29,5 mil. €, čo je 65 %. Schodok je plánovaný na 191 tis. € a dosiahnutý je 
schodok vo výške 296 tis. €. V organizačnej zložke STV sú príjmy na úrovni 67,7 % 
a výdavky sú na úrovni 53 % vo výške 40,2 mil. € a je dosiahnutý prebytok vo výške 6,9 mil. 
€, oproti plánovanému schodku 5,2 mil. €. Informoval, že v spolupráci s MK SR a MF SR sa 
pripravuje materiál na rokovanie vlády SR na čiastočné oddlženie RTVS. 
M. Zemková informovala, že v rámci programovej služby nabehli SRo aj STV na jesennú 
programovú štruktúru.  
A. Miklánek doplnil, že ambíciou jesennej programovej štruktúry STV je stabilizovať 
výkonnosť oboch programov a vytvoriť predpoklady na postupný nárast v neskorších 
obdobiach. Zákonné programové povinnosti sú podľa neho plnené bezozbytku. 
M. Kollár dal priestor na reakciu členom Rady RTVS: 
M. Kollár sa spýtal na výpadok webovej stránky STV, ktorý trval takmer 4 dni a ako sa dá 
vyhýbať takýmto výpadkom, resp., aby netrvali tak dlho. 
M. Zemková uviedla, že STV sa drobí pod rukami a toto bol jeden zo symptómov. Na 
odstránení poruchy, ktorá bola spôsobená mimo územia STV pracovali všetci administrátori 
celý víkend a spustili to. Pokiaľ RTVS nemá vlastné zariadenia, na ktorých tie stránky bude 
držať, tak nemôže ručiť za nič. Ide podľa nej o 10 serverov, ktoré sú rôznymi spôsobmi 
poprepájané s rôznymi externými firmami. Informovala, že sa stavia nový systém a RTVS si 
zapožičia nový server. 
c. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a informácia o verejných obstarávaniach  
M. Zemková odprezentovala predložený materiál o prebiehajúcich verejných obstarávaniach. 
M. Kollár požiadal o bližšie vysvetlenie zmluvy na rozšírenie Provysu pre SRo formou 
rokovacieho konania bez zverejnenia za 320 tis. € a dodatku k zmluve so spoločnosťou GTS 
uzatvorenom na 48 mesiacov a s objemom od 70 tis do 140 tis. €. V tejto súvislosti ho 
zaujímalo, či to nebolo potrebné znovu obstarávať a či sa to mohlo realizovať formou 
dodatku. 
M. Zemková odpovedala, že Provys je plánovací, riadiaci, kontrolný a vykazovací systém, na 
ktorom beží STV. Ide o sofistikovaný software, ktorý eviduje všetky vstupy do programu vo 
vzťahu k rozpočtu. SRo však funguje na inom systéme a je nevyhnutné zaviesť jeden 
plánovací systém. Vzhľadom na to, že Provys vie rozšíriť svoju funkcionalitu aj na rozhlas, 
tak rozhodla, že sa bude používať Provys. K zmluve s GTS uviedla, že zavedením jedného 
dátového prepojenia SRo a STV a odstránením cca 20-tich zmlúv malých plnení, vie RTVS 
znížiť náklady na dátové zdroje o 100 tis. € ročne. Toto bola podľa nej hlavná motivácia. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 61/2011: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
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Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  
V. Talian / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
M. Kollár informoval, že v rámci tohto bodu sa ešte prerokujú predložené návrhy na 
prenájom nehnuteľného majetku RTVS. 
M. Zemková odprezentovala predložený materiál a bližšie informovala o jednotlivých 
prenájmoch. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 62/2011: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
Nájomca:  AS Selecta s.r.o. 
- Predmet nájmu: nájom nebytového  priestoru, ktorý sa nachádza na Mýtnej ul. č. 1, 

Bratislava,  o výmere 2,5 m2  

Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme zo dňa 5.11.2010 rieši: 
- predĺženie doby nájmu do 30.9.2012  

Nájomca:  Laser Dent s.r.o. 
- Predmet nájmu: nájom nehnuteľnosti (pozemku), ktorá sa nachádza na  parcele 

č.7785/5, kat. územie Bratislava – Staré mesto, vjazd zo Žilinskej ul., miesta so 
značením č. 3, 4, o výmere 16 m2  

Dodatok č. 2 k Zmluve o nájme zo dňa 15.10.2010 rieši: 
- predĺženie doby nájmu do 30.9.2012.  
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. rôzne 
M. Kollár navrhol, aby sa v rámci tohto bodu prerokoval predložený materiál „Východiská 
k návrhu rozpočtu nákladov a výnosov RTVS na rok 2012“. 
M. Zemková informovala, že v období od ostatného zasadnutia sa P. Ondro zúčastnil na 
zasadnutí finančnej skupiny EBU. Osobne sa zúčastnila rokovania Výboru NR SR pre kultúru 
a médiá.  
P. Ondro bližšie informoval o predloženom materiáli týkajúcom sa východísk rozpočtu, ktorý 
uvádza základné parametre: 
 v € návrh 2012 (A) 
Spotrebované nákupy 4 237 546 
Služby 50 834 153 
Osobné náklady 24 353 616 
Ostatné náklady 14 094 800 
NÁKLADY SPOLU 93 520 115 

  návrh 2012 (A) 
Poplatky za službu verejnosti 73 610 513 
Reklama, teleshopping, sponzoring 4 300 000 
Dotácie a zmluva so štátom 14 000 000 
Ostatné výnosy 1 609 602 
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VÝNOSY SPOLU 93 520 115 

HOSPODÁRSKY VÝSLEDOK 0 
 
Upozornil, že existuje prognóza dcérskej spoločnosti Media RTVS, s.r.o, ktorá predpokladá 
pokles príjmov z reklamy oproti výhľadu na rok 2011 o 1,2 mil. €. Odhadované výnosy 
z reklamy by boli len na úrovni len 3,1 mil.€.  
M. Zemková uviedla, že rozpočet je stavaný na zámere racionálne udržať všetky vitálne 
funkcie RTVS. Podľa doterajších prepočtov je potrebné preinvestovať do technológií 80 mil. 
€ v priebehu 5 rokov. 
M. Kollár poznamenal k očakávaniam od programu, že len STV samotná minula za rok 2010 
97 mil. € a teraz je diskusia o tom, že STV spolu so SRo budú mať o 4 mil. € menej. Spýtal 
sa, v akom stave je momentálne RTVS pokiaľ ide o počet zamestnancov. 
M. Zemková odpovedala, že momentálne má RTVS 1400 zamestnancov, ale končí sa 
hromadné prepúšťanie, otvára sa kolektívna zmluva a všetky ďalšie tituly na prepúšťanie 
zamestnancov už nemôžu byť organizačná zmena, ale racionalizácia organizácie práce. 
Upozornila, že sa neskončilo s prepúšťaním, pretože sa spúšťajú výberové konania na 
autodopravu, správu budov a na iné činnosti, ktoré sa dajú zabezpečiť lacnejšie z externého 
prostredia a potom by boli nadbytoční zamestnanci prepustení. 
M. Antol by privítal rozčlenenie údajov na organizačné zložky SRo a STV už v týchto 
východiskách rozpočtu. 
M. Zemková odpovedala, že v roku 2012 už nemôže byť rozpočet rozčlenený na SRo a STV, 
ale balík určený na program, ekonomiku a pod. sa delí pomerom 70 ku 30, pretože stále sú 
výstupy rôzne a nedajú sa spojiť.  
D. Hushégyiová sa spýtala, či by sa prípadné prepúšťanie týkalo aj SRo aj STV. 
M. Zemková odpovedala, že určite. 
M. Kabát uviedol, že vo svojom stanovisku k Správe o hospodárení a činnosti RTVS za I. 
polrok 2011 konštatoval vo vzťahu k rastu kapitálových výdavkov potrebu akejsi akcelerácie 
a poznamenal, že tým, že hospodárenie dosahuje dobré výsledky, tak sa otvára priestor na 
to, aby tento rast kapitálových výdavkov bol saturovaný práve odtiaľto. 
P. Ondro skonštatoval, že postupne sa pripravuje koncepčný proces na investície. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 63/2011: 
Rada RTVS berie na vedomie východiská k návrhu rozpočtu nákladov a výnosov RTVS na 
rok 2012 a žiada GR RTVS predložiť návrh rozpočtu RTVS na rok 2012. 
T: 30. 11. 2011 
Z: GR RTVS 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Návrh Koncepcie riadenia a rozvoja RTVS – programová časť 
M. Zemková odprezentovala predložený materiál, kde sa v dôvodovej správe okrem iného 
konštatuje: 
„Táto Koncepcia rozpracúva programové tézy Projektu, realizáciu navrhovaných zmien, 
načrtli sme v nej aj nevyhnutný technický a technologický rozvoj. Preto na jej tvorbe 
participovali riaditelia Sekcie programu RTVS spolu s manažérmi programových služieb a 
tvorivých centier (predložený materiál – prvá časť) riaditeľ Sekcie strategického rozvoja a 
techniky spolu s manažérmi a odborníkmi v tejto oblasti (druhá časť, pripravovaná na 
októbrové zasadnutie Rady RTVS) . Ostatné oblasti činnosti RTVS majú voči programu 
výkonný alebo podporný charakter (sekcie výroby, ekonomiky, komunikácie, generálneho 
riaditeľa a ľudských zdrojov). Spôsob riadenia samotnej inštitúcie, rozpracovanie etáp fúzie a 
kritické momenty zlúčenia oboch inštitúcií sú dostatočne komplexne pomenované a 
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popísané priamo v Projekte, ich realizácia je podmienená zákonnými predpokladmi (spôsob 
financovania, zostavovanie rozpočtov, nakladanie s majetkom verejnoprávnej inštitúcie) a 
podriadená priamej schvaľovacej kompetencii Rady RTVS.  Z tejto koncepcie budú následne 
vychádzať konkrétne projekty:  programové  štruktúry,  akvizičné projekty a výrobné plány na 
jednotlivé kalendárne roky,  projekty strategických technických a technologických riešení a 
plány verejných obstarávaní.“ 
K oblasti poskytovania rozhlasových služieb uviedla, že sa počíta s rovnakým rozsahom ako 
doteraz. Rozhlas by si mal udržať svoj doterajší trend – vysokú dôveryhodnosť a stabilná 
poslucháčska základňa. 
A. Miklánek odprezentoval programovú časť týkajúcu sa STV. Za kľúčovú prioritu považuje 
vybudovanie funkčného webu, cez ktorý sa budú dať osloviť aj mladí diváci. Pre programovú 
službu Jednotka bude najväčšou prioritou vybudovanie spravodajského programového 
bloku, ktorý sa bude vysielať medzi 19,00 h. až 20,00 h. Obsahové zmeny sa začnú 
prejavovať už v januári – februári roku 2012. Ďalej bude potrebné stabilizovať „prime-
timeovú“ ponuku. Dvojka má ako prioritu udržať štruktúru, v ktorej sa bude divák orientovať 
a vysielať kvalitné dokumenty a kvalitnú publicistiku. Uviedol, že veľmi silný na Dvojke bude 
v roku 2012 šport.  
M. Antol, ako spravodajca tohto bodu, okrem iného uviedol, že predložený materiál dáva 
predstavu o napredovaní RTVS v oblasti programu a prezentuje program ako dominantnú 
časť RTVS. Koncepcia rešpektuje zákonný rámec, v ktorom sa RTVS pohybuje a dáva dôraz 
na verejný záujem vysielania. Skonštatoval, že by bolo užitočné viac zapájať regionálne 
štúdiá do všetkých programových formátov. Vidí neproporčné venovanie sa jednotlivým 
témam, nevyvážené pomery jednotlivých programových služieb a jednotlivých organizačných 
zložiek. RTVS sa podľa neho málo venuje dramatickej tvorbe a regionálnym štúdiám 
a neproporčne viac je priestor pre národnostné vysielanie. Vidí reálne kroky spájania 
v jednotlivých regionálnych štúdiách, ale nevidí reálne kontúry spájania v Bratislave. Nevie, 
či je vhodný krok vysielať večerné správy od 19,00 h. Je to podľa neho postavené voči obom 
komerčným staniciam a bude si to vyžadovať dostatok techniky, redaktorov a kameramanov 
a nevie, či práve termín od 1.1.2012 je reálny. Privítal by viac venovaniu sa oblasti kultúry 
a divadla. Spýtal sa, ako sa bude vyvíjať komunikácia s verejnosťou a divákmi. Hodilo by sa 
podľa neho jasnejšie terminovanie plánovaných úloh. Spýtal sa, či je vízia do budúcna, či 
bude mať STV do budúcna Trojku alebo Štvorku. 
M. Zemková uviedla, že regionálne štúdiá nie sú samostatnými programovými službami, ale 
pracoviskami RTVS. Len v oblasti rozhlasového vysielania majú vlastnú platformu na 
vysielanie a aj ju spolu plnia. RTVS počíta s ich tvorivým a výrobným potenciálom. Kultúra na 
Dvojke podľa nej nechýba a predložený materiál je len koncepcia, nie o realizačný plán. 
Rovnako to platí pri komunikácii, ide podľa nej o rozvoj programu a komunikáciu rieši 
samostatná sekcia.  
A. Miklánek skonštatoval, že si uvedomuje, že pri spravodajstve o 19,00 ide oproti 
najsilnejšia spravodajská relácia na Slovensku. Táto zmena umožní RTVS naplno využiť 
svoje konkurenčné výhody, napríklad regionálne zastúpenie. Primárne sa ide riešiť obsah 
a nie je v možnostiach riešiť okamžite nové štúdio a pod. Verí tomuto rozhodnutiu. 
V. Slovák si nemyslí, že ísť do konkurencie je nesprávne, ale je potrebné postaviť 
alternatívu, ktorá bude mať iné priority. Je potrebné to podľa neho postaviť na dostatočných 
a kvalitných informáciách a na rozšírení správ z oblastí, ktoré nie sú pre komerčné televízie 
zaujímavé. Spýtal sa, ako to je s logami a značkami programových služieb. 
M. Zemková skonštatovala, že nová inštitúcia nemá svoje logo. Informovala, že bol prijatý 
nový logotyp pre RTVS ako vysielateľa, aby sa mohlo používať na drobných veciach ako sú 
obálky a vizitky. Popritom fungujú logá samostatných organizačných zložiek SRo a STV. 
Príde však podľa nej deň, kedy bude treba priznať, že nie STV je vysielateľ, ale RTVS. Je na 
zváženie ako naložiť s rozhlasovými programovými službami, ktoré majú každá svoj vlastný 
názov.  
D. Hushegyiová sa spýtala, či existuje nejaká analýza alebo výskum, podľa ktorého sme 
vybrali pre televízne noviny najväčšiu konkurenciu o 19,00 h. a či silný šport na Dvojke 
nespôsobí stratu Večerníčka. 
A. Miklánek odpovedal, že čas o 19,00 h. bol vybratý preto, lebo je zámer postaviť silný 
robustný spravodajský blok, aby STV mohla využiť svoje najväčšie výhody, t.j. venovať 
správam dostatočne veľký priestor a ísť do hĺbky. Ku športu uviedol, že silný rok myslel tak, 
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že sú v jeden rok OH, ME vo futbale a MS v hokeji. Skonštatoval, že bude snaha zachovať 
stabilné vysielacie bloky, ale šport bude mať na to vplyv. 
V. Talian sa spýtal, či je možné naplniť deklarovanú ambíciu spravodajstva ako výkladnej 
skrine RTVS v takom personálnom zložení v akom sa odohráva teraz. Predpokladá, že to 
bude chcieť aj väčší ľudský potenciál z pohľadu počtu aj z pohľadu kvality. 
A. Miklánek uviedol, že prvou ambíciou je predstaviť ucelenú víziu rozvoja spravodajstva 
pracovníkom redakcií, ktorých sa to dotýka a získať ich pre túto víziu. Ak sa ukáže, že 
z dôvodov, ktoré pomenoval V. Talian to nie je možné, tak sa to bude riešiť. Myslí si však, že 
v spravodajstve pracujú šikovní ľudia, len ich treba získať pre túto víziu. 
M. Zemková doplnila, že je to otázka získania ľudí pre projekt a motivovania.  
M. Antol sa spýtal, keďže je v pláne od roku 2012 prejsť s niektorými programami z Rádia 
Slovensko na Rádio Regina, o aké programy ide a či je preskúmaný dopad tohto kroku. 
M. Zemková odpovedala, že ide o špecializované typy najmä dramatického charakteru. 
M. Kollár sa spýtal, do akej miery sú obsahové zámery napasované na reálne finančné, 
technologické a personálne možnosti RTVS. Ďalej sa spýtal, či správne chápe, že web bude 
fungovať ako samostatná programová služba aj s vlastnými formátmi, ktoré nebudú šírené 
inými kanálmi, aj s tým, že tí ľudia, ktorí pripravujú program pre televízne a rozhlasové 
vysielanie budú venovať časť svojej kapacity aj obsahu webu. Zaujímal sa o to, v akom 
štádiu je RTVS v rokovaniach o využití zdrojov na digitalizáciu archívov, najmä televíznych. 
M. Zemková odpovedala, že tento dokument rešpektuje techniku a technológiu RTVS. 
K ľudským zdrojom uviedla, že nebude zverejňovať manažérske know-how. K webu uviedla, 
že bude musieť vzniknúť prípravný tím, ktorý sa bude webom zaoberať. Digitalizáciu 
považuje za komplexný problém, ktorým sa zaoberá najmä MK SR a iné úradnícke zložky. 
Informovala, že je pripravená zmluva o partnerstve, kde vzhľadom na nevysporiadané otázky 
autorských práv a vlastníctva zdigitalizovaných nosičov má isté problémy. Skonštatovala, že 
financie nepôjdu RTVS, ale bude len partnerom Slovenského filmového ústavu, ktorý má 
digitalizovať tisíc kusov, kým RTVS bude digitalizovať 37 000 kusov. Uviedla, že aj v prípade, 
že sa nebudú dať použiť európske zdroje, tak to RTVS spustí vo vlastných kapacitách 
s vlastným rozpočtom. 
M. Kollár skonštatoval, že tento bod sa ukončí bez návrhu na uznesenie, keďže sa 
prerokovala zatiaľ len prvá časť koncepcie. 
 
6. Návrh koncepcie zmluvy so štátom na rok 2012 
M. Zemková odprezentovala predložený materiál. Informovala, že k zmene zmluvy so štátom 
prišlo preto, lebo nový zákon o RTVS uvádza jednu zmluvu so štátom a doteraz mal SRo aj 
STV svoju zmluvu so štátom, ktoré boli nekompatibilné.  
V. Talian, ako spravodajca tohto bodu, uviedol, že to, že v dodatkoch nie sú konkretizované 
tituly len víta, pretože v minulosti to robilo problémy. Za podstatný považuje spôsob akým sú 
delené peniaze, t.j. 11 ku 3. Zdá sa mu, že je to krok správnym smerom, otázka je, ako bude 
akceptovaný druhou stranou. 
M. Kollár dal priestor pre členov Rady RTVS: 
M. Kollár rovnako ocenil zmenu filozofie, pretože doterajšia cesta dodatkov na konkrétne 
tituly bola zväzujúca.  
M. Antol sa spýtal, či nie je obava, že sa nevyužijú všetky finančné prostriedky, keďže stupeň 
prípravy projektov, ak sú presnejšie formulované je iný, ako takto všeobecne koncipované 
rozdelenie do sociálnych a nie žánrových oblastí. 
M. Zemková odpovedala, že to nie sú sociálne kategórie, ale je to presná citácia zo zákona 
č. 308/2000. Bolo to jediné, o čo sa dalo oprieť. Uviedla, že po podpise tohto dodatku sa dajú 
súbehy uverejniť na webovej stránke a bude sa dať sledovať kto sa prihlásil, kedy sa 
prihlásil, v akom štádiu je výberové konanie, ako sa o ňom rozhoduje, kedy bolo ukončené 
a pod. skôr než sa zverejní zmluva.  
A. Miklánek doplnil, že prvým krokom bude to, že sa zverejnia informácie o všetkých 174 
námetoch a každý, kto podal námet sa bude môcť pozrieť, či je jeho námet zaevidovaný 
a kedy a ako sa o ňom rozhodne.  
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 64/2011: 
Rada RTVS v zmysle par. 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS prerokovala 
návrh zmluvy o obsahoch, cieľoch a zabezpečení služieb verejnosti v oblasti televízneho 
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a rozhlasového vysielania na roky 2012 – 2016 a dodatok č. 1 k tejto zmluve na rok 2012 
a odporúča GR RTVS predložiť Ministerstvu kultúry SR túto zmluvu vrátane dodatku č. 1 
v tomto znení. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Návrh novely Štatútu a rokovacieho poriadku Rady RTVS 
M. Kollár odprezentoval materiál, ktorý bol predložený s nasledujúcou dôvodovou správou: 
„Pri prerokúvaní návrhu prvého Štatútu Rady RTVS v marci tohto roka sme spolu so 
zákonodarcom skonštatovali, že vzhľadom na to, že ide o prvý štatút kontrolného orgánu 
novej inštitúcie a aj vzhľadom na niektoré nevyjasnené otázky, by bolo vhodné sa k jeho 
zneniu vrátiť po polroku jeho napĺňania a navrhnúť prípadné zmeny a doplnenia. 
Okrem opravenia legislatívno-technických nedostatkov štatútu na základe doterajšej praxe 
navrhujeme doplniť a upraviť Štatút Rady  RTVS o ustanovenia, ktorých cieľom je 
zabezpečiť: 
1. lepšie priebežné informovanie členov Rady RTVS o procesoch, ktoré sa realizujú 

v RTVS; 
2. zvýšenie informovanosti o zmluvách uzatváraných v RTVS; 
3. zjednodušenie spôsobu rokovania Rady RTVS 
Ad 1: 
Navrhujeme vrátiť sa k praxi, ktorá fungovala pri Rade Slovenskej televízie, ktorej členovia 
dostávali na vedomie informáciu o rozhodnutiach generálneho riaditeľa STV a tiež zápisy 
z porád kolégia generálneho riaditeľa STV, čo zabezpečilo dostatočný prísun operatívnych 
informácií členom Rady STV o dianí v danej inštitúcii a ušetrilo čas a energiu na strane rady 
aj GR STV. 
Ad 2: 
Navrhujeme sa vrátiť k ustanoveniu, ktoré bolo platné do 31. 12. 2010, zvýšiť však hranicu 
finančného plnenia zmlúv, o ktorých má GR RTVS informovať radu na 10 000 eur. Od 1. 1. 
2011 sú síce všetky zmluvy zverejňované, vzhľadom na spôsob ich zverejňovania je však 
takáto informácia pre členov rady neprehľadná a bez výpovednej hodnoty, preto navrhujem 
návrat k predchádzajúcej praxi, ktorá členom rady zabezpečí dostatočnú informovanosť 
o významnejších zmluvných vzťahoch, do ktorých vstúpila RTVS a zároveň (vzhľadom na 
zvolenú hranicu a z nej vyplývajúci počet zmlúv) administratívne nezaťaží sekciu GR RTVS. 
Ad 3: 
Na základe doterajšej praxe navrhujeme zjednodušiť rokovací poriadok rady v časti 
upravujúcej rozpravu, aby sa zjednodušila diskusia na rokovaniach rady.“ 
M. Kollár dal priestor pre členov Rady RTVS: 
V. Talian uviedol, že ako člen komisie dal úplne iný návrh a nevie, aký bol problém pri 
dodržiavaní súčasného modelu – otázky, doplňujúce otázky, rozprava. Tento model sa podľa 
neho osvedčil aj v minulosti na Rozhlasovej rade. S ostatnými úpravami nemá problém. 
M. Kollár vysvetlil, že celá zmena smerovala k tomu, že sa mu zdá lepší voľnejší model 
diskusie v rámci prerokovávania jednotlivých bodov. 
M. Jesenko rovnako pochopil tento návrh ako zjednodušenie diskusie a ak by vadilo, že 
niekto môže vystúpiť maximálne trikrát, tak sa to dá nahradiť slovom viackrát s tým, že sa 
ponechá maximálny celkový čas na vystúpenia. Upozornil, že sa zabudlo na GR RTVS 
a podľa tohto návrhu by nemohla vystúpiť.  
M. Kollár navrhol, aby sa doplnila veta: „v rozprave môže vystúpiť aj GR RTVS“. 
V. Talian sa spýtal, v čom vadí súčasný model rokovacieho poriadku. 
M. Kollár uviedol, že ak by sa rokovalo podľa súčasného rokovacieho poriadku, tak by sa 
členovia Rady RTVS viac sústredili na pravidlá ako na obsah diskusie a rokovanie by bolo 
rigidné. Nové pravidlá s voľnou diskusiou s poistkou proti tomu, aby niekto mohol blokovať 
rokovanie nekonečnými vystúpeniami, sa mu zdajú lepšie. 
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M. Zemková uviedla, že považuje za zbytočnú administratívnu záťaž, aby členovia Rady 
RTVS dostávali informácie o rozhodnutiach GR RTVS, keď sú uverejňované vo vestníku, 
ktorý majú sprístupnení členovia rady. Rovnako považuje za administratívnu záťaž robiť 
rešerš z už zverejnených zmlúv na vládnom vestníku a poskytovať zápisy z rokovaní 
výkonnej rady.  
M. Kollár zosumarizoval jednotlivé návrhy a dal o nich hlasovať: 
- návrh V. Taliana nemeniť pôvodné body č. 5, 6, 7 a 8 rokovacieho poriadku a doplniť 
doplňujúce otázky. Návrh nebol schválený. 
- návrh M. Jesenka, zmeniť v čl. 8 bod 5 rokovacieho poriadku, aby mohol člen Rady RTVS 
vystúpiť namiesto trikrát viackrát v rozprave. Návrh bol schválený. 
- návrh M. Kollára navrhol v tom istom bode doplniť vetu „v rozprave môže vystúpiť aj GR 
RTVS“. Návrh bol schválený. 
- návrh M. Kollára z čl. 7 bod 2 štatútu vynechať časti, že Rada RTVS dostáva na vedomie 
informáciu o zásadných rozhodnutiach vydaných generálnym riaditeľom RTVS. Návrh bol 
schválený. 
 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 65/2011: 
Rada RTVS schvaľuje Návrh novely Štatútu Rady RTVS a ukladá predsedovi rady RTVS, 
aby ho predložil Výboru NR SR pre kultúru a médiá a predsedovi NR SR.  
T: 6. 10. 2011 
Z: predseda Rady RTVS 
 
Za: 6 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák / 
Proti: 1 / V. Talian /      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Návrh štatútu stáleho kontrolného orgánu Rady RTVS a plánu kontrolnej 

činnosti Rady RTVS v zmysle par. 8 ods. 1 písm. b) 
M. Kollár uviedol materiál s dôvodovou správou: 
„Rada RTVS v zmysle par. 8 ods. 1 písm. b) zákona č. 532/2010 Z. z. o Rozhlase a televízii 
Slovenska „dohliada na hospodárnosť, efektívnosť a účelnosť nakladania s verejnými 
prostriedkami Rozhlasu a televízie Slovenska...“.  
1. Na tento účel navrhujeme uznesením zriadiť stály kontrolný orgán Rady RTVS pod 
názvom Dozorná komisia Rady RTVS, ktorý bude zložený z členov rady zvolených za oblasti 
práva a ekonómie. 
2. Zároveň navrhujeme schváliť Rokovací poriadok Dozornej komisie Rady RTVS, podľa 
ktorého bude Dozorná komisia pracovať. 
3. K plánu kontrolnej činnosti: 
Keďže sa v prvom polroku 2011 rada primárne venovala úlohám, ktoré jej vyplývali zo 
zákona v súvislosti so vznikom novej inštitúcie od 1. 1. 2011 (schvaľovanie dokumentov 
a materiálov vyplývajúcich zo zákona nevyhnutných pre chod novej inštitúcie), považujeme 
za vhodné a potrebné, aby v druhom polroku 2011 rada venovala pozornosť tiež realizácii 
svojej kontrolnej zodpovednosti vo vzťahu k efektívnosti a účelnosti nakladania s verejnými 
prostriedkami v RTVS.  
Keďže táto kontrolná činnosť by mala mať konkrétne parametre, na ktorých sa zhodne rada 
ako kolektívny orgán, predkladáme návrh obsahu kontrolnej činnosti rady v zmysle 
citovaného paragrafu zákona o RTVS do konca roka 2011. 
Schválenie takéhoto plánu kontrolnej činnosti samozrejme nijako nebráni zaradeniu ďalších 
bodov kontroly ad hoc podľa potreby alebo podľa aktuálnych podnetov členov rady. 
Z pohľadu návrhu konkrétnej kontrolnej činnosti sa návrh zameriava na:  
• aktuálne problémy (účelnosť a efektivita nákupu IT),  
• oblasti, kde vznikali problémy v minulosti (centrálny register zmlúv) 
• oblasti, kde kvôli časovému aspektu nemáme aktuálne informácie (rámcové zmluvy 

uzavreté pred 1. 1. 2011 v STV a SRo – v čase, keď ešte nebolo povinné zverejňovanie 
zmlúv, ktorých platnosť trvá),  
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• všeobecné okruhy týkajúce sa transparentnosti fungovania RTVS – dodržiavanie 
ustanovení zákona o VO, spôsob zverejňovania zmlúv, faktúr a objednávok.“ 

 
M. Kabát, ako spravodajca tohto bodu, prečítal svoje stanovisko: 
„Návrh na zriadenie stáleho kontrolného orgánu Rady RTVS a plánu kontrolnej činnosti Rady 
RTVS je predkladaný rešpektujúc zákonné požiadavky na činnosť rady, ktoré sú obsiahnuté 
v zákone o RTVS, ktorý okrem iného hovorí aj o tom, že Rada RTVS dohliada na 
hospodárnosť, efektívnosť a účelnosť nakladania s verejnými prostriedkami inštitúcie. 
Zriadenie stáleho kontrolného orgánu Rady RTVS umožní zintenzívniť a zefektívniť činnosť 
rady, ale aj prehĺbiť spoluprácu s manažmentom, a to v čase, kedy väčšina hlavných úloh 
súvisiacich so vznikom novej inštitúcie bola splnená. Je nanajvýš žiaduce činnosť rady 
profilovať detailnejšie, sústreďovať sa na prevádzkové a hospodárske oblasti činnosti Rady 
RTVS a najmä na účelnosť a transparentnosť nakladania s verejnými prostriedkami 
v inštitúcii. DK sa bude hlbšie oboznamovať s prijímanými opatreniami manažmentu, bude sa 
snažiť byť konštruktívne kritická, bude postupovať v súlade s plánom kontrolnej činnosti, ale 
aj v širšom rozsahu, keď to bude potrebné. O výsledkoch svojej činnosti bude DK pravidelne 
informovať radu a bude navrhovať uznesenia rady. Návrh plánu kontrolnej činnosti, ktorý by 
dnes Rada RTVS mala odsúhlasiť je profilovaný najmä na riešenia aktuálnych 
hospodárskych a prevádzkových problémov. Plán kontrolnej činnosti bude pravidelne 
aktualizovaný a dopĺňaný v závislosti od potreby, resp. podľa podnetov členov rady. 
Predložený materiál vníma ako potrebný, časovo aktuálny a najmä konštruktívny 
a napomôže k efektívnejšej činnosti Rady RTVS.“ 
 
M. Kabát predložil návrhy na uznesenie a M. Kollár dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 66/2011: 
Rada RTVS schvaľuje v zmysle článku 3 odsek 21 Štatútu Rady RTVS vznik Dozornej 
komisie Rady RTVS ako stáleho kontrolného orgánu Rady RTVS, ktorého členmi sú členovia 
Rady RTVS zvolení za oblasť práva a ekonómie. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 67/2011: 
Rada RTVS schvaľuje Rokovací poriadok Dozornej komisie Rady RTVS a ukladá predsedovi 
Rady RTVS zabezpečiť jeho zverejnenie na webovom sídle RTVS. 
T: 6. 10. 2011 
Z: predseda Rady RTVS 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 68/2011: 
Rada RTVS schvaľuje Plán kontrolnej činnosti Rady RTVS v zmysle par. 8 ods. 1. písm. b) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS do konca roka 2011.  
T: priebežne 
Z: predseda Rady RTVS 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Sťažnosti a podnety 
M. Kollár zhrnul, že prišli sťažnosti a podnety, ktoré boli agendou buď Rady pre vysielanie 
a retransmisiu alebo GR RTVS a bolo im to aj preposlané a sťažovateľ bol o tomto postupe 
informovaný. 
 
10. Rôzne 
D. Hushegyiová chcela zagratulovať redaktorom relácie Reportéri, nakoľko už p. Šoth nie je 
riaditeľom SND, čo svedčí o tom, že tá relácia bola dobrá. 
M. Zemková informovala, že za túto reláciu čelí RTVS jednému trestnému oznámeniu 
a dvom podaniam na Radu pre vysielanie a retransmisiu. 
M. Kollár skonštatoval, že členovia Rady RTVS boli informovaní o došlej a odoslanej pošte. 
M. Zemková informovala o ocenení pre RTVS pri príležitosti 20. výročia založenia Úsmev 
ako dar. 
V. Talian uviedol, že by sa chcel vzdať členstva v komisii na posúdenie zmlúv konštituovanej 
uznesením Rady RTVS č. 55/2011. 
M. Kollár navrhol, aby sa členom komisie stal M. Kabát. 
M. Kabát vyslovil súhlas s členstvom v predmetnej komisii. 
Členovia Rady súhlasili s nominovaním M. Kabáta do komisie vytvorenej uznesením č. 
55/2011. 
M. Kollár poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
 
 
 
 
V Bratislave 04.10.2011. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
 
Miroslav Kollár 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk 


